



— BESCHEINIGUNG / DECLARATION

RoHS-Konformitätserklärung

Richtlinie 2011/65/EU (RoHS 2) · Delegierte Richtlinie (EU) 2015/863 (RoHS 3)

GELTUNGSBEREICH
Gesamtes SortimentDOKUMENT
NH-ROHSREVISION
08/2026ANSPRECHPARTNER
Eugen Schuch

Für die O-Ringe unseres gesamten Sortiments aus FFKM (ECOLAST), FKM, FEP-ummantelt und PTFE erklären wir zur Richtlinie 2011/65/EU (RoHS 2) in Verbindung mit der Delegierten Richtlinie (EU) 2015/863 (RoHS 3):

Gestützt auf die Bescheinigungen unserer Vorlieferanten bestätigen wir die **Konformität der gelieferten Werkstoffe mit den genannten Richtlinien.**

Die zehn beschränkten Stoffe, Blei (Pb), Quecksilber (Hg), Cadmium (Cd), sechswertiges Chrom (Cr(VI)), polybromierte Biphenyle (PBB), polybromierte Diphenylether (PBDE) sowie die Phthalate DEHP, BBP, DBP und DIBP, sind in den Werkstoffen **nicht in Konzentrationen oberhalb der zulässigen Höchstwerte** enthalten (0,1 Massenprozent, bei Cadmium 0,01 Massenprozent).

Diese Erklärung stützt sich auf die Angaben unserer Vorlieferanten und unseren aktuellen Kenntnisstand. Maßgeblich ist die jeweils aktuelle Fassung dieses Dokuments.

STAND / STATUS

Rev. 08/2026 vom 19.08.2026
Basis: Bescheinigungen unserer Vorlieferanten

GÜLTIGKEIT / VALIDITY

Maschinell erstellt und ohne Unterschrift gültig. Es gilt die jeweils aktuelle Fassung auf nh-oring.de

Alle Konformitätserklärungen (REACH, RoHS, ADI, Konfliktminerale und weitere) in der jeweils aktuellen Fassung finden Sie hier:

[Dokumentenpaket](#)



DECLARATION / BESCHEINIGUNG

RoHS Declaration of Conformity

Directive 2011/65/EU (RoHS 2) · Delegated Directive (EU) 2015/863 (RoHS 3)

SCOPE

Entire product range

DOCUMENT

NH-ROHS

REVISION

08/2026

CONTACT

Eugen Schuch

For the O-rings of our entire product range in FFKM (ECOLAST), FKM, FEP-encapsulated and PTFE, we declare with regard to Directive 2011/65/EU (RoHS 2) in conjunction with Delegated Directive (EU) 2015/863 (RoHS 3):

Based on the certificates of our suppliers, we confirm the **conformity of the supplied materials with the directives referred to above.**

The ten restricted substances, lead (Pb), mercury (Hg), cadmium (Cd), hexavalent chromium (Cr(VI)), polybrominated biphenyls (PBB), polybrominated diphenyl ethers (PBDE) and the phthalates DEHP, BBP, DBP and DIBP, are **not contained in the materials in concentrations above the permissible maximum values** (0.1 % by weight, 0.01 % by weight for cadmium).

This declaration is based on the information provided by our suppliers and reflects our current state of knowledge. The most recent version of this document shall prevail.

STATUS

Rev. 08/2026 issued 19 August 2026
Based on supplier certificates

VALIDITY

Generated electronically and valid without signature.
The current version published at nh-oring.de applies.
In case of discrepancies, the German version shall prevail.

All conformity declarations (REACH, RoHS, ADI, conflict minerals and more) in their current version are available here:

[Document package](#)